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Zápis z jednání krajské rady dne 6. 9. 2021 

místo konání: malá zasedačka, Senovážné nám. 24, Praha 1 

čas konání: 18:00–20:00 

přítomni podle prezenční listiny – členové krajské rady (s právem hlasovat): 

Dagmar Brabcová – Dáša (předsedkyně), Petr Brabec – Juan (místopředseda), Vít Henych – Bobr (místopředseda), Jakub 

Schejbal – Kiki (volený člen), Jan Petera – Slimák (Praha 2), František Topinka (Praha 3), Radim Bureš (Praha 4), Judita 

Hačecká (Praha 8), Tomáš Petřík (Praha 9), Jakub Hladík – Arny (Praha 10), Ondřej Přerovský – Lazebník (KD) 

hosté: Kateřina Hrdličková – Matýsek, Jakub Dienstbier – Doktor,  

program: schválen dle zaslaného návrhu 

předsedající: Dagmar Brabcová – Dáša      zapisující: Anežka Henychová 

termín příští rady: 4. 10. 2021 
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nejsou 

1. Připomínky k zápisu, úkoly  

Nejsou. 
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2. Granty MHMP 

Vyúčtování 
Z první smlouvy se vracelo 400 tisíc, z druhé (ve které byly i tábory) přes 5 milionů.  

Faktura na 62 000 za zpracování grantů byla po slevě. Pro příští roky bude potřeba s tím počítat v rozpočtu (se sazbou 
350 Kč/h) a pravděpodobně na to využít dotaci MŠMT. 

Vyúčtování je odevzdané. Nyní nás vyzvali k opravám. Dáša to poslala mailem do rady a prosí okresy o předání 

střediskům. Dáša ještě vyřeší s p. Čutou z MHMP, zda je nutné dodávat podrobnosti k cesťákům, a jak se má řešit různá 
cena tábora v hlášence a ve vyúčtování. 

Granty 2022 
Článek k podání je na webových stránkách (https://praha.skauting.cz/pokyny-k-podavani-grantu-mhmp-2022/).  

K žádostem je třeba přikládat úplné smlouvy, jinak budou projekty vyřazeny. 

Formulář je potřeba vyplněný zaslat mezi 25. 9. a 30. 9. na MHMP, aby se z tohoto období získalo časové razítko. Pak 
zfo formulář s časovým razítkem poslat do 30.9. na mail granty.praha@praha.skauting.cz. 

Do 30. 9. je třeba také vyplnit předpokládané osobodny na tábory a krátkodobé akce. (V tomto formuláři Kiki ještě 
upraví vzor čísla jednotky a rozdělí telefon a e-mail.) 

Granty 2021 

Dáša chce vědět od středisek co nejdříve (ale nejpozději do 30. 9.), zda nemají přebytečné nebo nedostatkové osobodny 

na tábory. V tuto chvíli je střediskům k dispozici volných 135 osobodnů. 

3. Dotace MŠMT 

Juan ještě rozdělení spočítané nemá, protože kvůli dodatkovým kritériím nám Jerry zpracovával nějaké scripty do 

skautISu. Do 15. 9. Juan pošle rozdělení. Záloha byla odeslaná, podle členů středisek. Celková výše předpokládané 
dotace je zhruba podobná jako v minulém roce. 

Do 15. 10. si řeknou okresy částku na akce.  

Judit má středisko Vatra, které není schopné vyplnit hospodářský výkaz, vždycky to udělají na poslední chvíli, řeší se to 

každý rok – středisko je možné penalizovat v rámci přerozdělování peněz na okresu. 

4. Poděkování 2021 

Poděkování bude v kulturním sále na Hlavním nádraží 2. 12. 2021. Pozvánka bude poslána do konce října. Vyrobí ji Kiki 
pro dvě a jednu osobu. 

5. Rotoped 2021 

Usilovně jej připravujeme, v tuto chvíli ještě není schválený projekt (v prvním kole byl odmítnut kvůli nevyrovnanému 
rozpočtu). Máme zatím 15 přihlášených. Hledáme lidi do kuchyně. 

6. Návštěvy táborů 

V létě byl výkonný tým na návštěvách po Plzeňském kraji, kde se setkal s nadšením, rozpaky i obavami. Juan představil 

prezentaci s fotkami. Během návštěv VT vysvětlovalo vedoucím, že mají zvedat kontaktní telefonní čísla. Chystáme nějaký 

upomínkový předmět pro vedoucí navštívených táborů, který jim doneseme na jejich radu.  

 

 

 

https://praha.skauting.cz/pokyny-k-podavani-grantu-mhmp-2022/
mailto:granty.praha@praha.skauting.cz
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7. Různé 

Výsledek elektronického hlasování z 9. 8.: 

Usnesení 2021-15: 

Krajská rada schvaluje fakturu za zpracování vyúčtování grantů MHMP 2020-2021. 
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10 

 

Usnesení 2021-16: 

Krajská rada schvaluje udělení medaile díků pro Tomáše Adamoviče. 
Návrh byl přijat. Pro: 10, Hlasovalo: 10 

 
Výsledek elektronického hlasování z 9. 8.: 

 

Usnesení 2021-17: 

Krajská rada schvaluje předložený projekt střediskového minima Rotoped 2021. 
Návrh byl přijat. Pro: 9 Hlasovalo: 9 

 

Hospodář – Dáša má teď ve čtvrtek sraz se Sněhulákem, který říkal, že sice nemá moc času, ale že něco by dělat mohl. 

Betlémská tramvaj bude letos hodně brzy – zhruba 18. 12. 

Příspěvky na další rok pro kraj Praha – loni to bylo 70 Kč.  Dáša navrhuje to nechat zase stejné.  

 

Usnesení 2021-18: 

Krajská rada schvaluje ponechání příspěvků ve výši 70 Kč.  
Návrh byl přijat. Pro: optická většina 

Radim poprosil o data o skautské pomoci. Budou mu poslána.  

Radim se zeptal, jestli nějaký okres dělal nějaké akce pro rovery na okrese. Praha 6 měla vzdělávací večery. Judit – něco 
zkoušeli, ale pak o to moc nebyl zájem. Na Praze 5 také něco dělali. Pokud něco budou dělat, zajímá to Bublinu a Juana.  

8. Kolečko okresů 

Praha 2 – Radu mají zítra. Ples a Trignis mají naplánované a předpokládají, že budou. 

Praha 3 –  Poslední ORJ měli grilovací v červnu. Jak řešili hlášenky, tak se podařilo vyřešit nekvalifikované řešení. Budou 
oslavy výročí 100 let 4. přístavu, zahájí stoletým ohněm (https://4pvs.skauting.cz/). Výročí 50 let jedničky bude na konci 

listopadu. Se strašidly se počítá. 

Praha 4 – Radim byl na preventivně evakuovaném táboře. Na podzim budou Šikovné ruce a Ventus, který byl posunut 
kvůli covidu. Měli grilování – mají k tomu zajímavý spor, protože tam mají středisko Trilobit a v Blaníku je oddíl Trilobit. 

Středisku Trilobit se nelíbí, že si ten oddíl říká Trilobit, takže středisko Trilobit to začalo řešit. Spor dali k RSRJ, ta to 
delegovala na okres. Zítra na první radě obě strany představí argumenty, a příští radu to rozhodnou. Pokud by se někdo 

odvolal, tak to půjde na kraj. 

Praha 5 – chybí 

Praha 6 – Měli v červnu okresní grilování v klubovně, která je už po vyhoření moc pěkně opravená. Jeden tábor evakuovali 

kvůli bouřce. Středisko pplk. Vally evakuovalo tábor kvůli covidu. 

Praha 8 – ORJ ještě neměli, zprávy z táborů moc nemají. Judit byla vařit na táboře u Stopařů, chystají obvodní grilování. 

24 Sever slaví stoleté výročí (https://www.24sever.org/100let/), dnes mají vernisáž ve Skautském institut. Výstava zde 

bude do konce září. 

https://4pvs.skauting.cz/
https://www.24sever.org/100let/
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Praha 9 – Tábory proběhly, jeden zavřeli, po evakuaci kvůli dešti, na covid. Druhý zavřeli kvůli padajícím stromům. Na 

konci prázdnin mají popálené dítě z rozdělávání ohně. Proběhla jedna kontrola od MHMP, žádné problém nebyly. ORJ 

bude na konci září. 

Praha 10 – Za 14 dnů mají okresní grilování. Navštěvovat tábory nebyli, žádné info nedostali. 

KD – Proběhl tábor na konci června. Na podzim snad bude plný kalendář. K památníku se dějí věci, příště by to snad 
mohlo být v konkrétnějších obrysech. Lazebník zatím jednal neoficiálně, ale vypadá to, že bude nějaké místo u 

strašnického krematoria. 

 

 

Zapsala: Anežka Henychová        Schválil: Dagmar Brabcová 


